
Oświadczenie złożone 
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w dniu 19 lutego 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra klimatu i środowiska Michała Kurtyki 

Szanowny Panie Ministrze! 

W Polsce z każdym rokiem prowadzi się coraz więcej działań związanych z ochroną środowiska natural-

nego. Trwają prace nad ustawami regulującymi odpowiedzialność za zanieczyszczenie enklaw przyrody (la-

sów, jezior, rzek itp.). Niemniej jednak problem stanowi składowanie na terenie różnych nieruchomości po-

tencjalnie groźnych odpadów. W moim okręgu wyborczym takim miejscem jest plac składowy po dawnej 

cukrowni w Ciechanowie. Przez kilka lat w obiektach pocukrowniczych funkcjonował zakład przetwórczy 

odpadów foliowych, do którego zwożono z terenu kraju i UE potężne ładunki zużytej folii, liczone w setkach 

ton. Zakład przestał funkcjonować, folia została. Na placu składowym zalega tym momencie, lekko licząc, 

ok. 2 tysięcy t tego odpadu. Plac znajduje się w odległości ok. 50 m od rzeki Łydyni, której dolina tworzy 

strefę ekologiczną Natura 2000. 

Proszę o informację, czy organy ministerstwa podjęły działania kładące kres temu składowisku, które 

w niedalekiej przyszłości może zagrozić wodom gruntowym i samej rzece. 
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